
國立清華大學統計學研究所 徵聘專任教師 

 

 

本所擬聘專任助理教授級以上教師  

一、 申請資格：具有統計、資工或相關領域之博士學位 

二、專長：數據科學、機器學習、理論統計、應用統計或統計計算 

三、名額：數名 

四、 申請截止日： 

第一梯次：110 年 12 月 5 日 

第二梯次：111 年 2 月 15 日 

111 年 2 月 15 日後仍可持續送件，直至聘到適合人選為止 

五、 申請文件： 

個人履歷、著作目錄、代表著作 (至多五篇)、研究計畫及三封推薦函。申請文件

請以電子郵件方式寄至所辦信箱 stat@my.nthu.edu.tw，應徵助理教授者另需檢附

研究所成績單。推薦函請推薦人以電子郵件方式逕行寄至所辦信箱。 

六、 連絡人:  

施小姐 stat@my.nthu.edu.tw 

Tel: 03-5715131 分機 33179 或 03-5722894 

    本所相關資訊請參考網頁 https://stat.site.nthu.edu.tw/   

 

 

 



Faculty Positions 

Institute of Statistics 

National Tsing Hua University, Hsinchu, Taiwan 

https://stat.site.nthu.edu.tw/   

 

The institute enthusiastically invites applications for tenure-track faculty positions at the 

assistant professor level. Ranks at the associate professor or above will also be 

considered for candidates with exceptional record of research excellence and academic 

leadership. Candidates must have a Ph.D. in statistics, computer science, or related 

fields by the date of appointment. We seek candidates with specialty in data science, 

machine learning, theoretical/applied statistics, or statistical computing. Interested 

applicants should submit a resume, a list of publication, (up to) five representative 

papers, academic transcripts of graduate studies (if applying for positions of assistant 

professor), and a research statement to stat@my.nthu.edu.tw. They should also arrange 

at least three reference letters to be sent to stat@my.nthu.edu.tw.  The search will 

remain open until suitable candidates are identified. Further information about our 

institute can be found on the website https://stat.site.nthu.edu.tw/ . 


